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INTERPELACJA
dotycząca oświetlenia i nawierzchni ulicy Uroczej w Skierniewicach

Szanowny Panie Prezydencie,

w  imieniu  mieszkańców  ulicy  Uroczej  zwracam  się  z  prośbą  o  zabezpieczenie

w  budżecie  środków  na  inwestycję,  polegającą  na  wykonaniu  nawierzchni  asfaltowej  i

instalacji oświetlenia na ulicy Uroczej w Skierniewicach. 

UZASADNIENIE

Mieszkańcy  przedstawili  mi  problem  braku  odpowiedniej  nawierzchni  oraz

oświetlenia, który utrudnia im komfortowy dojazd oraz dojście do swoich posesji.

W związku z powyższym zwracam się z pytaniem: Czy miasto planuję w najbliższym

czasie inwestycje na ww. ulicy?

                                                 Z poważaniem

                                                            Rafał Koczywąs


